
Iz dela občinske skupščine
KS ZGORNJA ŠIŠKA — 18. IN 19. VE

Kaj je z ureditvijo Pavšičevc in Gospodinjskc
ulicc? Zakaj je kanalizacija položena samo do po-
lovice Pavšičeve ulice? Kdaj bodo ti dve cesti
asialtirali?

Pavšičevo ulico bodo uredili, ko bo zgrajena
končna stolpnica. Kanalizacije ni. ker je premalo
denarja. Asfaltiranje predela okoli Gospodinjske
ulice je predvideno v programu del za leto 1967.

Kdo pravzaprav skrbi za zelenice: KS ali hišni
sveli? Zelenice so neurcjene in nikogar ni, ki bi
jih urejal in varoval.

Skrb za zelenice je v pristojnosti KS. Truditi
se moramo. da bo na našem območju čimveč ze-
lenic. Da bi bilo manj stroškov za urejanje. bi
morali biti tudi občani bolj disciplinirani in ču-
vati nasade. Potrebna bi bila komunalna milics.
ki bi čuvala nasade.

Zakaj okoliška individualna gradnja še ni ko-
munalno urejena? Komunalni prispevek je pla-
čan. na komunalno urcditcv pa jc treba čakati
\cč let. To se že kaže v Vižmarjih in Podutiku,
cnako bo tudi na Brodu. Podjetje ..Standard"
gradbiščc sicer odpre. na komunalno ureditev pa
je treba čakati.

Ali naj zaradi tcga opustimo gradbeno inicia-
tivo in zapremo gradbišča? Mislim. da je to nc-
mogoče. Naselje v Brodu bo komunalno urcjcno.
vendar investitorji ne morcjo dobiti več. kot so
plačali.

Mladinci Zgornje Siške prosijo za prcureditev
doma ,,Svobode", ki je nezaseden in neizkoriščen,
v mladinski klub za približno 100 mladincev.
Prosijo tudi za minimalna sredstva za začasno
preureditev doma v mladinski klub.

Mladinci Zgornje Siške so s pomočjo zastopni-
kov KS Zgornja Siška doscgli sporazum z dru-
štvom ..Svoboda". jc odstopilo vse prostorc
mladinskemu klubu s tem, da jih predhodno
adaptira in na novo opremi. Sredstva — 1 mili-
jon S din — za obnovo prostorov bo prispevala
občinska zveza kulturno prosvetnih društev in
Svobod iz kvote za vzdrževanje prostorov, 2 mi-
lijona pa bo kot dodatna sredstva prispevala ob-
čina iz proračunskih srcdstcv.

Zakaj še do danes niso urejcni pločniki ob
Vodnikovi cesti? Ob rekonstrukciji ceste so po-
rušili hi.še, vendar na teh mesiih šc do sedaj niso
asfaltirali pločnikov.

Pločniki na Vodnikovi ccsti so zc urejeni.

KS DRAVLJE — 22. IN 23. VE

Zakaj so sc izdatki v nekaterih postavkah pro-
računa tako povečali, npr. za zdravstveno varstvo
in gospodarske inveslicijc?

Izdatki za zdravstveno varstvo so vcčji od pla-
niranih zaradi obveznega fluorografiranja obča-
nov v letu 1967.

Povečanje izdatkov pri postavki ..gospodarske
investicije" predstavlja dotacija skladu za ceste
za realizacijo programa dcl za leto 19G7 v višini
160 milijonov S din.


